
Referat bestyrelsesmøde  
15-02-2024 

• Deltagere: Mille, Nadia, Inger, Anne-Louise + Lone fra NEMkontoret til regnskabsgennemgang. 

• Afbud: Christina 

Punkt 1: Klargøring til generalforsamling 
Lone Thinggard, som er vores eksterne regnskabsassistent, gennemgik årsregnskabet med os, så det kunne 

præsenteres korrekt til generalforsamlingen. Lone har ydermere tilbudt at sidde med til selve 

generalforsamlingen, hvis der er behov for hjælp til besvarelse af spørgsmål i regnskabet fra 

medlemmerne. 

Punkt 2: Nyt ridecenter 
Der er foretaget jordbundsprøver ved den udvalgte nye placering omkring Skrald skov. Desværre viste disse 

prøver, at det vil være meget omkostningsfulgt at bruge til bebyggelse. Mere end først antaget. Grunden 

kan derfor alligevel ikke bruges til det nye ridecenter. Dog er der en ny matrikel i udsigt ved Asylvej, som 

udvalgte fra bestyrelsen, tager ud og vurderer sammen med centerbestyrelsen. Umiddelbart virker det 

lovende. 

Punkt 3: Undervisere i elevskolen 
Frederikke og Christina stopper som undervisere i elevskolen. Christina 1/3 og Frederikke i uge 14. Vi har 

ansat to nye elevundervisere; Tina og Mille, som køres ind i elevskolen og fremover vil være faste 

undervisere på holdene. 

Punkt 4: Elevheste 
Sorteper er solgt til en ny familie, da livet som elevhest desværre ikke var for ham. Der er blevet afholdt en 

”Farvel til Sorteper”-hyggedag med eleverne. Vi er på udkig efter en ny elevpony som erstatning.  

Næste bestyrelsesmøde: Aftales af den nye bestyrelse efter generalforsamlingen. 


